

تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير وسهل

The Saudi Arabia Vision 2030 project is one of the largest projects in Saudi Arabia, which contributes to the development of the Kingdom's resources in various fields of life, thanks to His Majesty King Salman Abdulaziz Al Saud, King of the Kingdom and his son, Mohammed bin Salman, Crown Prince. And the Kingdom's Vision 2030 is the plan developed by the Kingdom of Saudi Arabia after oil, and it was announced on April 25, 2016 AD, as on the specified date, the Kingdom will have completed 80 giant government projects, and the cost of each of these projects is not less than 3.7 One billion Saudi riyals, and it may reach 20 billion riyals, as in the Riyadh metro project, and the sponsor for this project is the Council of Economic and Development Affairs headed by Prince Muhammad bin Salman, son of His Majesty the King, his Crown Prince.

The plan, and the private, public and non-profit sectors contribute to this project.

ترجمة تعبير عن رؤية 2030 بالانجليزي قصير وسهل

يُعد مشروع رؤية المملكة العربية السعودية 2030 من أضخم المشاريع في السعودية والذي يُسهم في تطوير موارد المملكة في شتى مجالات الحياة، والفضل يعودُ لجلالة الملك سلمان عبدالعزيز آل سعود ملك المملكة ونجله محمد بن سلمان ولي عهدنا. ورؤية المملكة 2030 هي الخطة التي وضعتها المملكة العربية السعودية لما بعد النفط، وتم الإعلان عنها 25 من شهر أبريل نيسان من عام 2016 للميلاد، حيث إن في التاريخ المحدد تكون أنجزت المملكة 80 مشروعًا حكوميًا عملاقًا، وتكلفة كل مشروع من هذه المشاريع لا تقل عن 3.7 مليار ريالاً سعودياً وقد تصل إلى 20 مليار ريال كما في مشروع مترو الرياض، والراعي لهذا المشروع مجلس الشؤون الاقتصادية والتنمية برئاسة الأمير محمد بن سلمان ابن جلاله الملك ولي عهدنا. وعُرضت على مجلس الوزراء الذي يترأسه الملك سلمان بن عبد العزيز آل سعود لبيت الأمر باعتماد هذه الخطة، ويُسهم بهذا المشروع كلاً من القطاع الخاص والعام وغير الربحي.

تعبير عن أهداف رؤية 2030 بالانجليزي قصير وسهل

Vision 2030 is the path that Crown Prince Mohammed bin Salman paved for all the people of the Kingdom of Saudi Arabia. His wise decision stems from his belief in future generations and his attempt to create a brilliant future for them. His Highness outlined the goals of this project in the long and short term, as he divided its goals for the years 2020 and 2030. By the year 2020, the Kingdom had 450 amateur clubs for all entertainment and cultural activities, and raised the percentage of home ownership for families to reach 70%. As for the many achievements of 2030, most notably the increase The capacity to receive pilgrims to the Holy House of God from 8 million to 30 million, raising the classification of the cities of the Kingdom of Saudi Arabia among the top 100 cities in the world, and many others.

This huge and mighty project will raise the name of the Kingdom high among the clouds and make it a special character between the countries of the East and the Maghreb, so congratulations to the Kingdom of this position, and congratulations to it, Crown Prince Mohammed bin Salman.

تعتبر رؤية 2030 بمثابة الطريق الذي عبّده ولي العهد محمد بن سلمان لكافة أبناء المملكة العربية السعودية، فقراره الحكيم نابع عن إيمانه بالأجيال القادمة ومحاولته خلق مستقبل باهر لهم.

وقد رسم صاحب السمو أهداف هذا المشروع على المديين البعيد والقريب، حيث جزاً أهدافها لعامي 2020 و2030، ففي حلول عام 2020 كان في المملكة 450 نادي هواة لكافة أنشطة الترفيه والثقافة، ورفع نسبة تملك المساكن للأسر لتصل إلى 70 %، أما إنجازات 2030 كثيرة أبرزها زيادة الطاقة الاستيعابية لاستقبال الحجاج إلى بيت الله الحرام من 8 ملايين إلى 30 مليون، ورفع تصنيف مُدن المملكة العربية ضمن أفضل 100 مدينة بالعالم، والكثير غيرها.

إن هذا المشروع الضخم والجبار سوف يرفع اسم المملكة عالياً بين السُحب ويجعل لها طابعاً خاص بين دول المشرق والمغرب، فهنيئاً للمملكة بهذه المكانة، وهنيئاً لها بولي العهد محمد بن سلمان.

تعبير قصير جداً عن رؤية المملكة 2030 بالإنجليزي

The Crown Prince of the Kingdom, Prince Muhammad bin Salman, and his father, King Salman bin Abdulaziz Al Saud, the Custodian of the Two Holy Mosques, may God grant him long life, decided to chart the future of the Kingdom of Saudi Arabia beyond oil extraction, so he created a plan to invest oil revenues in various areas of life, develop the Kingdom and enhance its role among societies. This Saudi project puts it above the clouds, 2030 is not just a year that passes over Saudi Arabia, but it is a history of which it is proud, and proud of its maker, may God perpetuate them as an asset to this nation.

ترجمة تعبير قصير جداً عن رؤية المملكة 2030 بالإنجليزي

عزّم ولي عهد المملكة الأمير محمد بن سلمان ووالده الملك سلمان بن عبد العزيز آل سعود خادم الحرمين الشريفين أطال الله بعمره على رسم مستقبل المملكة العربية السعودية لما بعد استخراج النفط، فخلق خطة لاستثمار عائدات النفط بثتّى مجالات الحياة، وتطوير المملكة وتعزيز دورها بين المجتمعات، وسينقل هذا المشروع السعودية ويضعها فوق السحب، 2030 ليس مجرد عام يمضي على السعودية، بل هو تاريخ تفخر به، وتفخر بصانعه أدامهما الله ذخرًا لهذا الوطن.

تعبير عن رؤية 2030 في التعليم بالإنجليزي قصير

The Kingdom of Saudi Arabia attaches great importance to education, so it has the largest Arab universities that keep pace with all developments in this field, and the Kingdom's vision 2030 focuses on education because it is in line with the aspirations of His Highness Prince Mohammed bin Salman and his father, King Salman, and this huge project recognizes that the education sector is the engine The foundation for the development of Saudi human resources and the achievement of the objectives of the project, given that the human element is the most important and surest winning card in this project, and basically this project is developed to serve the people of the Kingdom of all age groups.

ترجمة تعبير عن رؤية 2030 في التعليم بالإنجليزي قصير

تولي المملكة العربية السعودية التعليم أهميّة كبيرة، لذلك فيها أضخم الجامعات العربية المواكبة لكافة التطورات الحاصلة في هذا المجال، ورؤية المملكة 2030 تُركز على التعليم لأنها ما يتماشى مع تطلعات سمو الأمير محمد بن سلمان ووالده الملك سلمان، وهذا المشروع الضخم يعترف أن قطاع التعليم هو المحرّك الأساسية لتنمية الموارد البشرية السعودية وتحقيق أهداف المشروع على اعتبار أن العنصر البشري هو أهم وأضمن ورقة رابحة بهذا المشروع، وبالأساس هذا المشروع مطوّر لخدمة أبناء المملكة بكل فئاتهم العمرية.